
REFERAT – STYREMØTE 3. APRIL 2024 

Tilstede: Thomas Dahl, Erik Veie-Rosvoll, Dag-Steinar Johnsen, Mikael Myhre, Othelie 
Heir, Annka Mikalsen, Lars Tore Strand 

 

SAK 1: KONSTITUERING AV NYTT STYRE 

Leder: Thomas Dahl 
Nestleder: Erik Veie-Rosvoll 
Sekretær: Lars Tore Strand 
Styremedlem: Mikael Myhre 
Økonomiansvarlig: Dag-Steinar Johnsen 
Varamedlem: Othelie Heir 

 

SAK 2: SAMORDNET REGISTRERING 

Protokoll fra årsmøtet må signeres. Regnskap fra forrige år må signeres. 
Annka oversender protokoll til Dag-Steinar for signering, etc. 

 

SAK 3: FORSLAG TIL NYE VEDTEKTER 

Det må foretas noen justeringer i klubbens vedtekter. Styret samles derfor den 9. april 
for å gå igjennom vedtektene punkt for punkt og banke igjennom eventuelle nødvendige 
justeringer. Det innkalles deretter til ekstraordinært årsmøte/nettbasert avstemming for 
å få endringene godkjent av klubbens medlemmer. 
Dag-Steinar sender ut nødvendige papirer til klubbens styre forut for styremøtet. 

 

SAK 4: VÅRSLEPP 2024 – ÅRE 

Klubben arrangerer i samarbeid med Nidaros Luftsportsklubb klubbtur til Åre helga 12. – 
14. april. Det blir en egenandel på kr 500,- per medlem, resten sponses av klubbene. 
Mikael sjekker med Skysport angående bekreftelse på tidligere bestilte rom. 
Medlemmene informeres om at det er bindende påmelding, og at denne gjøres ved å 
innbetale egenandelen via Vipps. 

 

SAK 5: INSTRUKTØRER 

Brynhild Jorid Rotvold og Kaare Kalvig har sagt seg villige til å stå som instruktører for 
klubben. Erik snakker med begge angående mulighet/interesse for å kjøre et kurs nå på 



vårparten. Flere av klubbens medlemmer har meldt sin interesse i forhold til å bidra som 
hjelpere under kursing. 

 

SAK 6: SNØSKUTER 

Klubbens snøskuter ble diskutert, og det ble bestemt at denne fortsatt skal være i 
klubbens eie. Man ser at bruksverdien av å ha snøskuteren er høyere enn å selge den for 
så å si ingen ting. Klubben har løyve til å benytte denne opp Forbordsveien i forbindelse 
med kursing. Ved å benytte seg av skuteren vil man få gjennomført en god del flere 
høydeturer per dag, noe som gjør varigheten på kursene kortere.  

 

SAK 7: VINSJ 

Det er fortsatt flyforbud ved vårt hovedflysted Forbord, noe som vil føre til mindre flyging 
blant klubbens medlemmer. I denne forbindelse er det sett på om vinsjing kan være en 
mulighet. Lars Tore har vært i kontakt med Kristian Reiten da han har en skuter-vinsj. 
Denne er per dags dato plassert på Starmoen. Kristian har informert om at han sjekker 
om mulighet til å få denne fraktet oppover til Trøndelag. Lars Tore følger opp. 

 

SAK 8: NESTE STYREMØTE 

9. april kl 1800. 

 

 

Referent: Lars Tore Strand 

 

  


